
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Macieja Klimê
na 73. posiedzeniu Senatu
w dniu 31 marca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze
W kwietniu 2011 r. w ma³opolskiej gminie Iwkowa zakoñczy swoje funkcjonowanie urz¹d pocztowy

w Por¹bce Iwkowskiej, którego dzia³alnoœæ od 2010 r. zosta³a ograniczona jedynie do godzinnego dy¿u-
ru bez s³u¿by dorêczeñ. Likwidacja placówki w Por¹bce Iwkowskiej doprowadzi do znacznego ogranicze-
nia zakresu i dostêpnoœci us³ug pocztowych dla mieszkañców gminy.

Mieszkañców gminy zaniepokoi³y informacje o mo¿liwoœci zlikwidowania lub ograniczenia dzia³alno-
œci placówki w Iwkowej. Placówka ta pe³ni bardzo wa¿n¹ rolê w ¿yciu spo³ecznoœci lokalnej, z jej us³ug
korzystaj¹ prawie wszyscy mieszkañcy, a przede wszystkim osoby starsze i niepe³nosprawne. Placówka
zapewnia obs³ugê wszystkich gminnych instytucji publicznych, firm i organizacji.

Wobec powy¿szego zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o odpowiedŸ na nastêpuj¹ce pytania.
1. Czy wprowadzone w prawie pocztowym zmiany dotycz¹ce ograniczenia liczby placówek poczto-

wych korzystnie wp³yn¹ na dostêpnoœæ us³ug pocztowych dla mieszkañców?
2. Czy w gminie Iwkowa zostanie zlikwidowany Urz¹d Pocztowy w Iwkowej, czy zostanie on prze-

kszta³cony w agencjê pocztow¹?
3. Czy mo¿na zagwarantowaæ, ¿e dzia³alnoœæ agencji pocztowych bêdzie spe³niaæ wysokie standardy

jakoœciowe i bêdzie zapewniaæ dostêpnoœæ us³ug pocztowych na dotychczasowym poziomie?

Z wyrazami szacunku
Maciej Klima




